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SVET STARŠEV 
 
Dol pri Ljubljani, 28. 3. 2023 
 
 

ZAPISNIK 3. SEJE SVETA STARŠEV OŠ JANKA MODRA, DOL PRI LJUBLJANI, 
ŠOLSKO LETO 2022/2023 
 
 
Seja je potekala v torek, 21. 3. 2023, ob 17.00 uri v dvorani matične šole.  
 
Poleg predstavnikov sveta staršev sta bila na seji prisotna ravnatelj Gregor Pečan in 
zapisničarka Nataša Predalič.  Lista prisotnih je priloga zapisnika.  
 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

2. Obravnava in potrditev zapisnikov 1. seje sveta staršev z dne 27. 9. 2022 in 2. 

korespondenčne seje sveta staršev, ki je potekala med 14. in 17. 11. 2022 

3. Izvolitev nadomestnega predstavnika staršev v Svet zavoda 

4. Predstavitev aktualnih informacij o delu sveta zavoda 

5. Razno, predlogi vprašanja, pobude, pohvale staršev.  

 
 
Ad1) 
Prisotnih je 31 članov od 49-ih članov sveta staršev in 3 namestniki, zato je svet staršev 
sklepčen. Prisotni soglasno potrdijo predlagan dnevni red.  
 
Ad2) 
Prisotni na hitro pregledajo nekaj sklepov s 1. seje, ravnatelj poda nekaj pojasnil. 

Kartončkov za izposojo v knjižnici ne bo. 

Anketo o zadovoljstvu staršev bodo izvedli v tem šolskem letu. 

Zapisnikov o roditeljskih sestankih v eAsistentu ni, saj to ni običajna praksa, vprašanje je tudi 

kako je z varstvom podatkov. 

Označitev avtobusne postaje ravnatelj predlaga na vsaki seji občinskega sveta, vendar se 

doslej še ni nič premaknilo naprej. Anja Divjak predlaga, da to občinski upravi predlagajo tudi 

starši sami. 

Zapisnikov s sej Sveta staršev na spletni strani še ni, bodo poskrbeli za objavo. 

Cene odpadnega papirja se spreminjajo, leta 2019 je bila 10 centov, marca 2021 je bila 7,5 

centov, novembra 2021 je bila 8 centov in maja 2022 je bila 13,5 centov na kilogram. 

Tematika prehrane se pojavlja tudi na tokratni seji. Ravnatelj ponovno pozove starše naj 

pridejo sami poskusit hrano. Pove, da so dobili v kuhinjo nazaj ogromno kuhane šunke. Ena od 
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prisotnih mam pove, da njena otroka hrano pohvalita. Ravnatelj pove, da je težko pripravit 

obrok, ki bo vsem otrokom dober, ga pa žalostijo ogromne količine sadja, ki ostajajo. Na 

vprašanje, če so v kuhinji že dobili nov konvektomat, ravnatelj pojasni, da imajo v kuhinji nov 

konvektomat, ki je vreden 18.000 evrov, nov pomivalni stroj, ki je bil 13.000 in dobili bodo tudi 

dve novi prekucni ponvi, za kateri je bila najnižja ponudba kar 17.800 evrov. 

Glede poenotenja statusa vrhunskih športnikov in vrhunskih glasbenikov, ravnatelj pove, da 

to sistemsko ni možno. 

Obrazec za prispevek za sklad je bil posredovan staršem; poslan je bil prek eAsistenta, ter 

objavljen na spletnih straneh šole in vrtca. 

Glede navedb , da naj bi avtobus ostal med zapornicami ravnatelj pove, da je govoril z vozniki, 

ki so bili izjemno presenečenimi in razočarani nad navedbami in so zagotovili, da se kaj 

takšnega še nikoli ni zgodilo. 

Ravnatelj je preveril tudi ali 27. septembra res ni bilo juhe in pove, da se nobena od kuharic 

ne spomni, da je ne bi bilo. Ena od prisotnih mam pove, da je hrana v Dolskem pogosto mrzla, 

ravnatelj pove, da je vsa hrana v posodah, ki so atestirane in je vse v okviru HASAP-a. 

Predsednica Sveta staršev predlaga, da gredo starši vseeno tudi sami poskusit, a se s tem ena 

od prisotnih mam ne strinja, ker pravi, da verjame svojemu otroku. Ravnatelj še pove, da 

otroci, ki prinesejo malico s seboj, to pojedo v jedilnici. Ena od mam pove, da naj bi tem 

otrokom vstop v jedilnico s svojo hrano prepovedala učiteljica gospodinjstva, ravnatelj bo to 

navedbo preveril. 

 

Na zapisnik korespondenčne seje ni pripomb ali komentarja. 

Prisotni z dvigom rok oba zapisnika soglasno potrdijo. 

 

Ad3) 
V vrtec ni prispelo nobeno soglasje za kandidaturo, zato predsednica Sveta staršev prosi 
prisotne na seji, če bi kdo želel kandidirati. Ena od prisotnih predlaga Andrejo Okorn, ki se s 
kandidaturo strinja. Na kratko se predstavi navzočim, ki nato glasujejo. 
 
SKLEP 1: 
Predstavnica staršev v Svetu zavoda je Andreja Okorn.  
Sklep je sprejet soglasno.  
 
Ad4) 
Ravnatelj pove, da delo poteka v skladu z načrtovanim. Omeni, da je Svet zavoda obravnaval 
eno pritožbo, ki je bila naslovljena na dogodek v vrtcu, vendar je bila ta neutemeljena. 
Naslednja seja Sveta zavoda bo dan po seji Sveta staršev. Na sejo bo povabljena tudi novo 
izvoljena predstavnica staršev, gospa Okorn. 
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Ad5) 
 
Vprašanja, predlogi, pohvale, pripombe VRTEC 

1. Zakaj je igrišče v Senožetih še zmeraj nezasenčeno? 
Ravnatelj odgovori, da so šele sedaj dobili s strani občine, da naj šola to uredi. Pohvali občinsko 
upravo, ki je odobrila finančna sredstva. Potrudili se bodo, da bo igrišče zasenčeno še preden 
bo zunaj vroče. Razmišljajo tudi o učilnici na prostem. 
 

2. Zakaj so otroci iz Senožet v popoldanskih urah (od 15ih do 16ih) v igralnici in ne na 
igrišču, kot so v drugih skupinah? Občasno se je zgodilo, da so bili zunaj, od lani, ko smo 
že enkrat izpostavili ta problem, ampak res samo občasno. 
Mogoče dodajam vprašanje podobnega Senožetim. Zakaj kljub vmesnem obdobju 
izjemno toplih temperatur to zimo, otroci v Dolskem (vrtec) niso popoldne bili zunaj?  

Ravnatelj pove, da so otroci veliko zunaj in da ni nihče prikrajšan za sprehode. Mama iz Senožet 
pove, da so po njenem mnenju otroci premalo zunaj in želijo, da bi lahko otroci šli ven tudi po 
popoldanski malici. 
 

3. Pohvalili bi vzgojiteljice iz Oranžne skupine (Petro in Lejo), za vso predanost, srčnost in 
skrb. 

 
4. Prosili bi, če se lahko v prihodnje, ko se v skupini pojavijo uši to vzgojiteljica čimprej v 

enem stavku javi tudi v easistenta. Glede na to, da je letos nenormalno veliko uši v vrtcu 
in da se jih od začetka leta kolektivno kar ne morem losati. Res, da nas vzgojiteljica 
obvesti z majhnim listkom, ki ga izobesi na oglasno desko, vendar ga včasih veliko 
staršev nehote spregleda, bodisi zaradi gužve pred vrati, morda otroka tisti dan ni bilo 
v vrtcu, ampak ga naslednji dan vseeno lahko namažeš proti ušem, včasih v jutranji 
naglici, včasih ne greš mogoče niti do vrat po otroka, ker že sam priteče ven ali pa so 
na igralih in podobno. Skratka lepo bi prosili, v dobro otrok in vseh, da se enkrat že 
končno losamo uši, da se ob pojavu le teh v skupini, obvesti starše v easistenta. Zato pa 
ga imamo, tudi in predvsem za komunikacijo s starši! 
Dejstvo pa je, da ničesar ne dobimo na easistent. Tako se je že zgodilo, da otrok, ki je 
tisti teden manjkal ni dobil informacij o npr. kakšnem izletu, potrebnih potrebščinah, ki 
naj jih prinese v vrtec in na koncu je bila slaba volja s strani otroka in staršev. 
Tudi sama menim, da bi se lahko pogosteje uporabljal e-asistent v vrtcu. Lansko poletje 
so vzgojiteljice pripravile lep poletni program, a je bil objavljen le na oglasni deski. 
Včasih so otroci rabili brisačo in kopalke. V kolikor so starši spregledali list ali bili celo 
odsotni pred tem, se otroci niti niso smeli igrati z vodo in so sedeli pod drevesom. 
Povsem brez potrebe. 
Na splošno pa opažam, da je komunikacija v vrtcu na trikotniku starši-vzgojiteljice- 
vodstvo- starši precej slaba. Pri organizaciji letošnje Škratkove dežele se je dogajal 
povsem nepotreben ping pong. Vsekakor pa je precej prostora za transparentnejšo 
komunikacijo in predvsem reševanje težav znotraj kolektiva brez vednosti staršev. Kljub 
vsemu se zahvaljujem za pripravljenost, da bodo otroci prihodnji teden lahko šli na 
tabor. Mogoče bi bilo smiselno že danes vsaj omeniti, kaj je plan s Škratkovo deželo in 
Zimovanjem za prihodnje šolsko leto, da ne bo jeseni zopet kakšno presenečenje. 
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Mama na seji doda, da želijo, da obvestilo o pojavu uši dobijo vse igralnice, saj se skupine tudi 
združujejo. Ravnatelj pove, da je ušivost nalezljiva bolezen in pozove starše naj otroke, če 
imajo uši, obdržijo doma. Obljubi, da bodo starši obveščeni tudi po eAsistentu. 
 

5. Upam, da nisem prepozna za pobudo iz rumene igralnice, kjer nekaj staršev meni, da 
bi se popoldanska malica lahko okrepila, saj otrokom ne zadostuje... 

Tudi v vrtcu, tako kot v šoli, veliko hrane pride nazaj v kuhinjo, pojasni ravnatelj. Glede količine 
bo preveril v vrtcu, če hrane res ni dovolj. 
 

6. Še eno vprašanje, ki se navezuje že na prejšnji sestanek in ni bilo odgovorjeno: vrtec v 
preteklih letih ni organiziral ankete o zadovoljstvu s storitvami vrtca. Ali se takšna 
anketa predvideva v letošnjem letu? 

Anketo bodo izvedli v tem šolskem letu. 
 
Ena do mam na seji pohvali izvedbo smučanja in si želi, da bi ga izvedli tudi prihodnje leto in 
ne samo tri dni, ampak za več časa. Predlaga tudi, da se izvedbe nadstandardnih programov 
planirajo že v septembru, da bodo ob zgodnji prijavi dobili boljše cene letovanja. 
Ravnatelj pove, da imajo tako v šoli kot v vrtcu veliko kadrovskih težav, da pa ga veseli, da 
starši tega skorajda ne opazijo. Pomanjkanje kadra pa pomeni tudi, da veliko nadstandardnih 
aktivnosti najbrž ne bo izvedenih in v prihodnje bodo lahko veseli že, če se bo redni program 
lahko izvedel v skladu z načrtovanim. Pove še, da ker politika opozoril glede kadrovskega 
primanjkljaja v šolah in vrtcih ne sliši, bo po vsej verjetnosti organiziran tudi opozorilni protest 
šol in vrtcev. 
 
Vprašanja, predlogi, pohvale, pripombe ŠOLA 

1. V dopoldanski seznam govorilnih ur predlagamo, da bi se vpisale dejanske ure, kdaj 
imajo učitelji GU, in ne šolske ure, vsaj na spletno stran šole dodati pri popoldanskih 
govorilnih urah seznam prostorov, v katerih imajo učitelji popoldanske govorilne ure, 
da bi se z naslednjim šolskim letom vpeljalo napovedano obiskovanje popoldanskih GU. 

V eAsistentu je na levi strani napisano kdaj poteka katera šolska ura. Če prostor pri 
popoldanskih govorilnih urah ni naveden, bodo poskusili to urediti. 
 
2. Želimo, da bi učenci v naslednjem letu pri naravoslovju imeli tudi učbenik v fizični obliki. 
Ravnatelj odgovori, da bo pri učiteljih preveril ali je to smiselno. 
 
3. Na koga in kdaj se lahko obrne učenec, ki kakšno snov ne razume, če učitelj tega 

predmeta nima dopolnilnega pouka? 
Ravnatelj pove, da imajo učenci  vedno možnost za dodatno razlago ali pojasnilo vprašati 
pri uri predmeta. 
 
4. Ali bomo starši učencev 6.r. dobili kakšna navodila, kaj se od nas pričakuje v času 

vpogledov v ovrednotena nacionalna preverjanja znanja? 
Starši bodo navodila dobili. 
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5. Glede na zadnje ugotovitve, kako slabo aktivni so najstniki, bi predlagala, da imajo 
učenci, ki so v varstvu čakajočih (prosta ura), možnost iti ven na igrišče, ne pa da lahko 
samo sedijo v razredu in čakajo. 

Učenci so pod streho, na toplem in imajo nadzor, lahko delajo za šolo. Zaradi različnih 
časov prihodov v varstvo in odhodov ter kosila, izvedba takšne ideje ni možna. 
Ravnatelj doda še, da bo v prihodnjem šolskem letu po vsej verjetnosti jutranje varstvo 
zmanjšano, saj država plača samo za varstvo prvošolcev. 

 
6. Zakaj se pri določenih predmetih ne more popravljati oz učiteljica/učitelj ne dovoli 

popravljanja negativne ocene (po enemu odgovoru s strani učiteljev in po odgovoru na 
vprašanje učencev je bil da ima on/ona tak sistem)? 

Vsi učenci imajo enake pogoje za popravljanje ocen in tekom šolskega leta učenci dobijo dovolj 
možnosti za popravljanje, vendar takrat, ko učitelj to določi. 
 

7. Iz 1.b razreda matične šole imamo naslednje pohvale/pobude: Pohvalili bi učiteljico 
Betko, otroci se v šoli dobro počutijo in veliko naučijo, naredijo veliko vaj za 
utrjevanje.  Učenci so bili navdušeni tudi nad učiteljem Matejem, ki je občasno 
nadomeščal.  

 
8. Starše 1.b razreda zanima tudi:  

- od šolskih tekmovanj so imeli na voljo sodelovati le pri matematičnem Kenguruju, 
šolskih tekmovanj za 1. razred pa je kar nekaj (naravoslovna Kresnička, Razvedrilna 
matematika, Cankarjevo tekmovanje), zakaj tu ni nobene odprte možnosti za 
sodelovanje? Starši navsezadnje presodijo, ali bodo otroka prijavili ali ne. 

V šoli morajo imeti zaposlene, ki se ukvarjajo s temi tekmovanji in ravnatelj večkrat poudari, 
da imajo kadrovske težave. Obenem izrazi nezadovoljstvo v sistemom tekmovanj, ki jih je 
preveč in organizatorji večino dela naložijo šolam. 
 

- zakaj se že prvi razredi ne prijavljajo na tabore? Je veliko CŠOD-jev, le prijaviti se je 
potrebno pravočasno, tudi cena je zelo sprejemljiva cca 80-90 € za 3 dni. Programi pa 
so pripravljeni tako, da velik del poteka na prostem, v naravi.  

Ravnatelj pove, da kar nekaj staršev meni, da je taborov preveč in so cene previsoke. Spomni 
tudi na pojasnilo pri enakem vprašanju staršev otrok iz vrtca – dodatni programi zahtevajo 
dodatne ure zaposlenih, ki imajo že tako preveč ur, zaradi nadomeščanja manjkajočih 
delavcev. 
 

9. Vprašanje in predlog s strani staršev 5.c razreda: 
- Ali na naši OŠ svetovalni delavci s šolami izvajajo kakšno testiranje, svetovanje glede 
izbire poklica in iskanja primerne, nadaljnje izobraževalne poti, npr. Hollandov SDS-
test? 

Ravnatelj pojasni, da se testiranje in svetovanje glede izbire poklicev izvaja v 8. in 9. razredu. 
 

10. Predlagamo, da bi imeli učenci 5. razredov predavanje na temo varnost na internetu in 
neprimerne vsebine na internetu, ter obnašanje in objave na internet ( tik tok, viber...). 
Mogoče preko LogOut, ali kakšnih podobnih, ki se s tem ukvarjajo. Seveda bi lahko to 
imeli tudi starejši. 
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Ravnatelj pove, da izobraževanje o varnosti na Internetu izvajajo vsako leto. 
 

11. Kaj se dogaja s prehrano ( je nov kuhar??) Otroci niso zadovoljni, domov prihajajo lačni 
in pravijo da je hrana čudna, neokusna... Vedno več otrok ne želi več hoditi na kosilo.... 

O tej temi so razpravljali že na začetku seje in na predhodnih sejah Sveta staršev. Otrokom je 
hrana pripravljena v skladu s predpisanimi standardi, hrana je okusna in je je dovolj, starši pa 
lahko vedno pridejo na pokušnjo, brez predhodne napovedi. 
 

12. Želimo boljši nadzor nad vkrcavanje otrok na šolski avtobus, otroci višjih razredov se 
rinejo in mlajše otroke odrivajo stran.... Kje je učitelj??? Tam ga ni!!! 

Učitelj je vedno prisoten, Težava je, da učenci opozoril ne upoštevajo. Šoferji so sporočili tudi, 
da nekateri učenci zasedajo po dva sedeža. 
 

13. Zakaj otroci višjih razredov (4,5 razred) ne smejo puščati učbenikov v šoli, vsaj tisto 
obdobje ko se za določen predmet ne potrebujejo učiti. Šolska torba je na določene 
dneve težja kot 10kg. 

Ravnatelj misli, da učenci učbenike, ki jih ne potrebujejo lahko pustijo v šoli, bo pa preveril pri 
učiteljih. 
 

14. V 2.a imamo naslednjo pohvalo: učiteljici iz podaljšanega bivanja, ves čas so hodijo na 
umetno travo, so zelo aktivni, ustvarjalni. 

 
15. Komentar staršev, ki je bil na svetu tudi že večkrat obravnavan in sicer dejstvo, da se 

zaradi neprimernega obnašanja posameznikov kaznuje cel razred. Kaznuje naj se samo 
učence, ki so odgovorni za neprimerno obnašanje in ne cel razred, ki npr. ne sme potem 
iti na igrišče. 

Ravnatelj želi podatek za kateri razred gre in pri katerem učitelju se je to zgodilo. Brez 
konkretnih navedb ne more preveriti in urediti zadev. 
 

16. V 2.a imamo naslednjo pohvalo: učiteljici iz podaljšanega bivanja, ves čas so hodijo na 
umetno travo, so zelo aktivni, ustvarjalni. 

 
17. Pohvala s strani 5. razreda, Dolsko. Izjemna in nadpovprečna komunikacija s strani 

učiteljice Lidije Dolinar s starši in učenci. Res je lahko za zgled! 
 
Ena od mam na seji vpraša, če je slučajno znano kdaj se na delo vrne gospa Malec in pohvali 
vse štiri učitelje, ki jo nadomeščajo. Ravnatelj pove, da tega podatka nima in še enkrat poudari, 
da komaj lovijo zakonske okvirje pri delu učiteljev, ki morajo zaradi nadomeščanj pogosto 
opraviti več kot 100% delovno obveznost. 
 
Ravnatelj pove, da spremljajo dogajanje na drugih šolah, kjer prihaja do pogostih situacij, ko 
osnovnošolci »vejpajo« (vdihavanje dimu-podobne pare elektronske cigarete ali vejp-
naprave). Opozori, da bodo zaradi varnosti, kljub temu, da zaenkrat niso zaznali veliko takšnih 
dogodkov, v prihodnje mogoče ponovno odstranili vhodna vrata v stranišča. Med drugim se 
namreč učenci tudi zapirajo v stranišča in obmetavajo s papirjem. Zagotovi, da bo zasebnost 
kljub odstranitvi vrat zagotovljena. 
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Mama iz 1. razreda pohvali učiteljico Vesno Rebolj in učiteljice v podaljšanem bivanju. 
 
Starši vprašajo zakaj so se v februarju na športni dan sankali samo učenci 2. razreda, ostali so 
se pa kepali okrog šole, kljub temu da je bilo snega veliko. Ravnatelj bo preveril pri učiteljih. 
 
Pohvalijo tudi učitelja Roberta Slabanjo in učiteljico Natašo Lovše Pepelnak. 
 
Eden od staršev prosi naj učenci predmetne stopnje ne dobivajo navodil kaj morajo narediti 
do ponedeljka v nedeljo zvečer po osmi uri. Na vprašanje ravnatelja v katerem razredu je do 
tega prišlo, da bo lahko preveril, dobi pojasnilo da v 7.A razredu. 
 
Eden od staršev opozori, da naj bi še vedno ne bilo urejeno splakovanje v ženskem stranišču 
na prvem stopnišču pri jedilnici. Ravnatelj bo zadevo preveril. 
 
Seja se zaključi ob 18.30 uri. 
 
 
 
     Zapisala:       Predsednica sveta staršev: 
Nataša Predalič       Anja Divjak 


